

31 October 2018

Dear Valued Customer,

Notice of Amendment of bulk bank-note deposit fee

Effective from 1 December 2018, our bank will revise the bulk bank-note deposit fee as follows:

- Customers depositing **more than 150 bank-notes** via counters will be charged a 0.25% bulk bank-note deposit fee on an accumulated basis per day (minimum charge HKD75/RMB75; applicable to all currencies).

Should you have any enquiries, please contact our Customer Service Hotline on 2818 0282.

Yours faithfully,

Shanghai Commercial Bank Limited

Remark: This is a computer-generated printout and no signature is required.

In case of inconsistency between the English and Chinese versions of this letter, the English version shall prevail.

親愛的客戶：

有關修訂存入大量鈔票服務收費

自二〇一八年十二月一日起，本行將修訂存入大量鈔票收費，詳情如下：

- 每客戶每日經櫃檯**存入150張以上鈔票**，需按累計金額支付0.25%手續費（最低收費HKD75/RMB75；適用於所有貨幣）。

倘有任何疑問，請致電本行客戶服務熱線 2818 0282查詢。

上海商業銀行有限公司 謹啟

二〇一八年十月三十一日

註：本函為電腦編印文件，毋須簽署。

此為中文譯本，如與英文版本有歧異，概以英文版本為準。